

# 文藻外語大學 106 學年度行事曆

106 年 4 月 7 日第 3 次行政會議修訂  
 中華民國 106 年 5 月 31 日臺教技(四)字第 1060075136 號  
 106 年 7 月 4 日第 6 次行政會議修訂

## 第一學期

週次	月曆	日期 (星期)	行事事項
	<b>民國 106 年 8 月</b>		
	日 一 二 三 四 五 六		1(二) 1.106 學年度第 1 學期開始 2.第一學期復學申請(1~8 日) 3.申請修讀輔系、雙主修、學程身分(1~8 日)
	1 2 3 4 5		4(五) 五專新生生活營(4~5 日)
	6 7 8 9 10 11 12		14(一) 第一梯次日四技新生英語初總營(8/14~8/18 日)
	13 14 15 16 17 18 19		15(二) 大學校院英語能力測驗(四技新生第一梯次)
	20 21 22 23 24 25 26		21(一) 第二梯次日四技新生英語初總營(8/21~8/25 日)
	27 28 29 30 31		22(二) 大學校院英語能力測驗(四技新生第二梯次)
			25(五) 新生選課初選(8/25~9/3 日)
			28(一) 新生抵免(免修)申請(8/28~9/1 日)
			31(四) 1.辦理輔系、雙主修、學程選課作業(8/31~9/3 日)
	<b>9 月</b>		
	日 一 二 三 四 五 六		7(四) 新進人員研習會(7~8 日)
	1 2		8(五) 專科部低年級補考
	3 4 5 6 7 8 9		11(一) 1.應屆畢業生、轉學生調班修作業(11~12 日) 2.開學準備週(全校教師返校) 3.教師專業知能成長研習會(11~12 日) 4.交換生報名作業(4~22 日)
	10 11 12 13 14 15 16		13(三) 全體導師研習會議
	17 18 19 20 21 22 23		14(四) 辦理重修、補修、減修選課作業(14~22 日)
1	24 25 26 27 28 29 30		15(五) 1.教學網要上傳截止日 2.雲端學園數位教材內容上網 3.舊生學雜等費繳交截止日 4.繳交補考成績
2			18(一) 1.開學日、本學期上課開始日 2.上午開學典禮、下午全校正式上課 3.辦理第二次全校網路加退選(18~24 日) 4.辦理各項書面選課作業(18~22 日)
			19(二) 辦理跨部選修申請(19~22 日)
			21(四) 辦理超修(21~22 日)
			22(五) 期初教學意見交流(9/22~10/6 日)
			25(一) 1.申請放棄輔系、雙主修、學程修讀身分截止日 2.交換生面試作業(25~29 日)
			27(三) 辦理國家防災日地震避難掩護演練
			30(六) 1.補 10 月 9 日(星期一)之調整放假 2.本日補課課程為 10 月 9 日(星期一)課程 3.原週六課程由授課教師另行安排時間補課
	<b>10 月</b>		
	日 一 二 三 四 五 六		4(三) 中秋節(放假)
3	1 2 3 4 5 6 7		9(一) 國慶日彈性放假(9 月 30 日補行上班上課)
4	8 9 10 11 12 13 14		10(二) 國慶日放假
5	15 16 17 18 19 20 21		11(三) 日五專新生祈福禮
6	22 23 24 25 26 27 28		15(日) 校慶園遊會
7	29 30 31		16(一) 園遊會補假
			18(三) 日四技新生祈福禮
			20(五) 校慶感恩彌撒
			21(六) 1.文藻校慶日 2.聖吳姓樂慶日 3.全人教育學術研討會 4.專科部第 7、17、27 屆級畢業校友回娘家
			27(五) 1.休、退學學生退 2/3 學雜費截止日 2.進修部新生祈福禮
			30(一) 期中教學意見回饋(10/30~11/5 日)
	<b>11 月</b>		
	日 一 二 三 四 五 六		
7	1 2 3 4		1(三) 1.繳交期中考試題截止日 2.日二技新生祈福禮
8	5 6 7 8 9 10 11		13(一) 期中考試週(13~19 日)
9	12 13 14 15 16 17 18		26(日) 期中考成績輸入截止日
10	19 20 21 22 23 24 25		27(一) 辦理棄修申請(11/27~12/6 日)
11	26 27 28 29 30		
	<b>12 月</b>		
	日 一 二 三 四 五 六		
11	1 2		1(五) 開放網路查詢成績
12	3 4 5 6 7 8 9		2(六) 文藻半日遊
13	10 11 12 13 14 15 16		3(日) 1.期中預警名單輸入截止日 2.大學校院英語能力測驗(日間部二技、五專及研究所各年級學生)
14	17 18 19 20 21 22 23		4(一) 1.寄發專一至專三期中成績單 2.燃燈禮
15	24 25 26 27 28 29 30		8(五) 休、退學學生退 1/3 學雜費截止日
16	31		18(一) 1.期末教學意見調查(12/18~107/1/14) 2.期末學生操行成績評定暨學生獎懲簽報(12/18~12/29)
			24(日) 聖誕之夜彌撒
			25(一) 1.聖誕節 2.全校補休(12 月 3 日及 107 年 5 月 6 日(暫定) 全校大學校院英語能力測驗)
	<b>民國 107 年 1 月</b>		
	日 一 二 三 四 五 六		
16	1 2 3 4 5 6		1(一) 開國紀念日(放假)
17	7 8 9 10 11 12 13		2(二) 辦理第二學期選課(2~4)
18	14 15 16 17 18 19 20		3(三) 繳交期末考試題截止日
	21 22 23 24 25 26 27		10(三) 論文計畫、論文口試申請截止日
	28 29 30 31		12(五) 第一學期期末休學申請截止日
			15(一) 期末考試週(15~21 日)
			21(日) 本學期上課截止日
			22(一) 1.寒假開始 2.辦理第二學期第一次全校網路加退選(22~25 日)
			27(六) 聖安琪慶日
			28(日) 學期成績輸入截止日(含體育等成績)
			31(三) 106 學年度第 1 學期結束

行事曆如有修正，以教務處正式公告為依據。

# 文藻外語大學 106 學年度行事曆

106年4月7日第3次行政會議修訂  
中華民國 106年5月31日臺教技(四)字第1060075136號  
106年7月4日第6次行政會議修訂

## 第二學期

週次	月曆	日期 (星期)	行事事項
1	民國 107 年 2 月		1(四) 1.106 學年度第 2 學期開始 2.第二學期復學申請(1~4 日) 3.申請修讀輔系、雙主修、學程身分(1~2 日)
	日 一 二 三 四 五 六		2(五) 開放網路查詢成績
	4 5 6 7 8 9 10	1 2 3	4(日) 全校區停電(變電設備檢驗暨保養)
	11 12 13 14 15 16 17		5(一) 1.寄發第一學期成績單 2.抵免(免修)申請(5~6 日)
	18 19 20 21 22 23 24		8(四) 辦理輔系、雙主修、學程選課作業(8~11 日)
	25 26 27 28		9(五) 專科部低年級補考
2	3 月		12(一) 辦理應屆畢業生、轉學生調班修作業(12~13 日)
	日 一 二 三 四 五 六		15(四) 農曆春節 2/15-2/20 放假(逢例假日補休 2/19 及 2/20)
	4 5 6 7 8 9 10		21(三) 交換生報名作業(2/21~3/16 日)
	11 12 13 14 15 16 17		22(四) 繳交補考成績
	18 19 20 21 22 23 24		23(五) 1.辦理重修、補修、減修選課作業(2/23~3/7 日) 2.學雜等費繳交截止日
	25 26 27 28 29 30 31		25(日) 1.教學網要上傳截止日 2.雲端學園數位教材內容上網
3	4 月		26(一) 1.第二學期正式上課 2.辦理第二次全校網路加退選(2/26~3/7 日) 3.辦理跨部選修(2/27~3/7 日) 4.辦理各項書面選課作業(2/26~3/7 日)
	日 一 二 三 四 五 六		28(三) 和平紀念日(放假)
	4 5 6 7 8 9 10		7(三) 申請放棄輔系、雙主修、學程修讀身分截止日
	11 12 13 14 15 16 17		8(四) 期初教學意見交流(8~21 日)
	18 19 20 21 22 23 24		14(三) 全體導師會議
	25 26 27 28 29 30 31		26(一) 交換生面試作業(26~30 日)
4	5 月		29(四) 聖週三日慶祝(29~31 日)
	日 一 二 三 四 五 六		30(五) 耶穌受難日
	4 5 6 7 8 9 10		31(六) 1.補 4 月 6 日(星期五)之調整放假 2.本日補課課程為 4 月 6 日(星期五)之課程 3.原週六課程由授課教師另行安排時間補課
	11 12 13 14 15 16 17		1(日) 復活節
	18 19 20 21 22 23 24		4(三) 兒童節(放假)
	25 26 27 28 29 30 31		5(四) 民族掃墓節(放假)
5	6 月		6(五) 1.民族掃墓彈性放假(3 月 31 日補行上班上課) 2.休、退學學生退 2/3 學雜費截止日
	日 一 二 三 四 五 六		11(三) 1.繳交期中考試題截止日 2.運動會全校預演(下午 8~9 節)
	4 5 6 7 8 9 10		13(五) 全校運動會
	11 12 13 14 15 16 17		16(一) 期中教學意見回饋(16~22 日)
	18 19 20 21 22 23 24		18(三) 復活節音樂會
	25 26 27 28 29 30 31		23(一) 期中考試週(23~29 日)
6	7 月		2(三) 1.成人禮 2.校園徵才就業博覽會
	日 一 二 三 四 五 六		6(日) 1.期中考成績輸入截止日 2.大學校院英語能力測驗(日四技一至四年級學生參加)(日期為暫訂,正確日期將於 106 學年度第 2 學期開學時公告。)
	4 5 6 7 8 9 10		7(一) 1.辦理棄修申請(7~16 日) 2.期末導師評量(5/7~6/8 日)
	11 12 13 14 15 16 17		11(五) 開放網路查詢成績
	18 19 20 21 22 23 24		13(日) 期中預警名單輸入截止日
	25 26 27 28 29 30 31		14(一) 寄發專一至專三期中考成績單
7	8 月		18(五) 休、退學學生退 1/3 學雜費截止日
	日 一 二 三 四 五 六		21(一) 應屆畢業班學生操行成績評定暨學生獎懲簽報(5/21~6/1 日)
	4 5 6 7 8 9 10		26(六) 文藻半日遊
	11 12 13 14 15 16 17		28(一) 期末學生操行成績評定暨學生獎懲簽報(5/28~6/8 日)
	18 19 20 21 22 23 24		4(一) 期末教學意見調查(6/4~7/1 日)
	25 26 27 28 29 30 31		11(一) 1.辦理下學年第一學期選課(11~14 日) 2.應屆畢業生期末考試週(11~15 日)
8	9 月		13(三) 繳交期末考試題截止日
	日 一 二 三 四 五 六		16(六) 1.舉行「畢業感恩投帶禮」 2.畢業典禮
	4 5 6 7 8 9 10		18(一) 端午節(放假)
	11 12 13 14 15 16 17		19(二) 應屆畢業班進行「總結性」課程(19~23 日及 25~30 日),當週不上課者,任課教師可提出調課申請。
	18 19 20 21 22 23 24		24(日) 應屆畢業班學期成績輸入截止日(含體育等成績)
	25 26 27 28 29 30 31		25(一) 在校生期末考試週(6/25~7/1 日)
9	10 月		29(五) 畢業生開始領取畢業證書
	日 一 二 三 四 五 六		1(日) 本學期上課截止日
	4 5 6 7 8 9 10		2(一) 1.暑假開始 2.暑修開始
	11 12 13 14 15 16 17		8(日) 非應屆畢業班學期成績輸入截止日(含體育等成績)
	18 19 20 21 22 23 24		10(二) 論文計畫、論文口試申請截止日
	25 26 27 28 29 30 31		13(五) 開放網路查詢成績
10	11 月		16(一) 1.寄發第二學期成績單 2.辦理下學年度第一學期第一次全校網路加退選(16~19 日)
	日 一 二 三 四 五 六		29(日) 全校區停電(變電設備檢驗暨保養)
	4 5 6 7 8 9 10		31(二) 106 學年度第 2 學期結束

行事曆如有修正,以教務處正式公告為依據。

# Wenzao Ursuline University of Languages

## Academic Calendar Year 2017-2018

Amended at the Administration Meeting on April 7, 2017  
 Ratified by document Tai Jiao Ji (4) Zi No.1060075136 on May 31, 2017  
 Amended at the Administration Meeting on July 4, 2017

### 2017 - Fall Academic Calendar

Week	Calendar	Date (day)	Event
	<b>August</b>	1(Tue)	1. Beginning of the fall semester of the school year 2017 2. Application for re-enrollment for the fall semester (1~8) 3. Application for minors, double majors, and programs (1~8)
	Sun Mon Tue Wed Thu Fri Sat	4(Fri)	Wenzaorian's Camp of Junior College (4~5)
	1 2 3 4 5	14(Mon)	"Falling in Love with English Camp" for the new students of the 4-Year College, Day School, 1 <sup>st</sup> session (14~18)
	6 7 8 9 10 11 12	15(Tue)	CSEPT and Chinese reading test (new students of the 4-Year College, 1st session)
	13 14 15 16 17 18 19	21(Mon)	"Falling in Love with English Camp" for the new students of the 4-Year College, Day School, 2nd session (21~25)
	20 21 22 23 24 25 26	22(Tue)	CSEPT and Chinese reading test (new students of the 4-Year College, 2nd session)
	27 28 29 30 31	25(Fri)	First course selection for the new students (8/25~9/3)
		28(Mon)	Course waiver or transfer credit application for the new students (8/28~9/1)
		31(Thu)	Course selection for minors, double majors, and programs (8/31~9/3)
	<b>September</b>	7(Thu)	Orientation for new recruits (7~8)
	Sun Mon Tue Wed Thu Fri Sat	8(Fri)	Make-up examination for the students from Year 1 to Year 3 of the 5-Year Junior College
	1 2	11(Mon)	1. Application to register in different course section for the graduating students and transfer students (11~12) 2. School preparation week (All teachers return to school) 3. 2017 Professional Development Conference for Faculty (11~12) 4. Exchange Student Application (4~22)
	3 4 5 6 7 8 9	13(Wed)	Workshop for all counseling tutors
	10 11 12 13 14 15 16	14(Thu)	Course selection for course retaking, course fulfilling, and course reduction (14~22)
1	17 18 19 20 21 22 23	15(Fri)	1. Deadline for filling and uploading syllabus 2. Uploading of digital teaching materials to Wenzao Cloud E-Learning 3. Deadline for tuition payment for the current students 4. Grade submission of the make-up examinations
2	24 25 26 27 28 29 30	18(Mon)	1. <b>Class begins</b> 2. <b>Opening ceremony in the morning; class begins in the afternoon</b> 3. Second online course adding/dropping for the whole school (18~24) 4. Course selection (in written forms) (18~22)
		19(Thu)	Application to cross-register (19~22)
		21(Thu)	Application to register for course overload (21~22)
		22(Fri)	Sharing of teaching experience of the beginning of the semester (9/22~10/6)
		25(Mon)	1. Deadline for application to withdraw from minors, double majors, and programs 2. Exchange Student Interview (25~29)
		27(Wed)	Drill for National Disaster Prevention Day
		30(Sat)	1. <b>A deferred workday/school-day (for the adjustable day-off on Oct. 9, 2017, Monday)</b> 2. <b>A made-up school-day</b> 3. <b>The original Sat class will be made-up by teachers at another time.</b>
	<b>October</b>	4(Wed)	<b>Moon Festival (Holiday)</b>
	Sun Mon Tue Wed Thu Fri Sat	9(Mon)	<b>Compensation day-off for Double-Tens Day (The day-off on Oct. 9, 2017, Monday has to be made-up on Sep. 30, 2017, Saturday)</b>
3	1 2 3 4 5 6 7	10(Tue)	<b>Double-Tens Day (Holiday)</b>
4	8 9 10 11 12 13 14	11(Wed)	Blessing ceremony for the new students of the 5-Year Junior College, Day School
5	15 16 17 18 19 20 21	15(Sun)	Wenzao School Fair
6	22 23 24 25 26 27 28	16(Mon)	<b>Compensation day-off for the school fair</b>
7	29 30 31	18(Wed)	Blessing ceremony for the new students of the 4-Year College, Day School
		20(Fri)	Anniversary Thanksgiving Mass
		21(Sat)	1. Wenzao school anniversary 2. St. Ursula's Day 3. 2017 Holistic Education Conference 4. Alumni Homecoming Day (The 7th/17th/27th Classes of 5-Year Junior College)
		27(Fri)	1. Deadline for refunding 2/3 of the tuition to students in temporary suspension or discontinuance 2. Blessing ceremony for the new students of Division of Continuing Education
		30(Mon)	Mid-term feedbacks on teaching (10/30~11/5)
	<b>November</b>		
	Sun Mon Tue Wed Thu Fri Sat		
7	1 2 3 4	1(Wed)	1. Deadline of submitting mid-term exam questions 2. Blessing ceremony for the new students of 2-Year College, Day School
8	5 6 7 8 9 10 11	13(Mon)	<b>Mid-term exam week (13~19)</b>
9	12 13 14 15 16 17 18	26(Sun)	Deadline for entering mid-term exam grades
10	19 20 21 22 23 24 25	27(Mon)	Application for course withdrawing (11/27~12/6)
11	26 27 28 29 30		

If there is any wrong information, please refer to the announcement by Office of Academic Affairs as the amendment.

# Wenzao Ursuline University of Languages

## Academic Calendar Year 2017-2018

Amended at the Administration Meeting on April 7, 2017  
Ratified by document Tai Jiao Ji (4) Zi No.1060075136 on May 31, 2017  
Amended at the Administration Meeting on July 4, 2017

		<b>December</b>								
		Sun	Mon	Tue	Wed	Thu	Fri	Sat		
11							1	2	1(Fri)	Online transcript inquiry is made available
									2(Sat)	Wenzao half-day tour
									3(Sun)	1. Deadline for entering the mid-term alert list 2. CSEPT (for students of 2-Year College, Junior College, and Graduate Institutes)
		3	4	5	6	7	8	9	4(Mon)	1. The mid-term transcripts are mailed for the students of 5-Year Junior College, Year 1 to Year 3 2. Christmas Tree Light Up
		10	11	12	13	14	15	16	8(Fri)	Deadline for refunding 1/3 of the tuition to students in temporary suspension or discontinuance
		17	18	19	20	21	22	23	18(Mon)	1. Final feedbacks on teaching (12/18~107/1/14) 2. Final student conducts scores assessment and student recognition and discipline assignation (12/18~12/29)
		24	25	26	27	28	29	30	24(Sun)	Christmas Eve Mass
16							31	25(Mon)	1. Christmas 2. Compensation day-off (for CSEPT on Dec. 3, 2017 and May 6, 2018 (tentative))	
		<b>January</b>								
		Sun	Mon	Tue	Wed	Thu	Fri	Sat		
16			1	2	3	4	5	6	1(Mon)	Republic of China Memorial Day (Holiday)
									2(Tue)	Course selection for the spring semester (2~4)
		7	8	9	10	11	12	13	3(Wed)	Deadline for submitting the final exam questions
		14	15	16	17	18	19	20	10(Wed)	Application deadline for thesis proposal and thesis oral defense
		21	22	23	24	25	26	27	12(Fri)	Application deadline for temporary suspension at the end of the fall semester
		28	29	30	31				15(Mon)	Final exam week (15~21)
									21(Sun)	Class ends
								22(Mon)	1. Winter vacation begins 2. First online course adding/dropping for the spring semester for the whole school (22~25)	
								27(Sat)	St. Angela's Day	
								28(Sun)	Deadline for entering semester grades (including physical education)	
								31(Wed)	End of the fall semester of the school year 2017	

# Wenzao Ursuline University of Languages

## Academic Calendar Year 2017-2018

Amended at the Administration Meeting on April 7, 2017  
Ratified by document Tai Jiao Ji (4) Zi No.1060075136 on May 31, 2017  
Amended at the Administration Meeting on July 4, 2017

### 2018 - Spring Academic Calendar

Week	Calendar	Date (day)	Event
	<b>February</b>	1(Thu)	1. Beginning of the spring semester of the school year 2018 2. Application for re-enrollment for the spring semester (1~4) 3. Application for minors, double majors, and programs (1~2)
	Sun Mon Tue Wed Thu Fri Sat		
	4 5 6 7 8 9 10	2(Fri)	Online transcript inquiry is made available
	11 12 13 14 15 16 17	4(Sun)	Whole Campus maintenance
	18 19 20 21 22 23 24	5(Mon)	<b>1. The semester transcripts are mailed</b> 2. Application for course waiver and transfer credits (5~6)
1	25 26 27 28	8(Thu)	Course selection for minors, double majors, and programs (8~11)
		9(Fri)	Grade submission of the make-up examinations
		12(Mon)	Application to register in different course section for the graduating students and transfer students (12~13)
		15(Thu)	<b>Chinese New Year(2/15-2/20) (Holiday)</b>
		21(Wed)	Exchange Student Application (2/21~3/16)
		22(Thu)	Grade submission of the make-up examinations
		23(Fri)	1. Course selection for course retaking, course fulfilling, and course reduction (2/23~3/7) 2. Deadline for tuition payment
		25(Sun)	1. Deadline for filling and uploading syllabus 2. Uploading of digital teaching materials to Wenzao Cloud E-Learning
		26(Mon)	<b>1. Class begins.</b> 2. Second online course adding/dropping for the whole school (2/26~3/7) 3. Application to cross-register (2/27~3/7) 4. Course selection (in written forms) (2/26~3/7)
		28(Wed)	<b>Peace Memorial Day (Holiday)</b>
	<b>March</b>	7(Wed)	Deadline for application to withdraw from minors, double majors, and programs
	Sun Mon Tue Wed Thu Fri Sat	8(Thu)	Sharing of teaching experience of the beginning of the semester (8~21)
1	4 5 6 7 8 9 10	14(Wed)	Workshop for all counseling tutors
2	11 12 13 14 15 16 17	26(Mon)	Exchange Student Interview (26~30)
3	18 19 20 21 22 23 24	29(Thu)	Holy Triduum (29~31)
4	25 26 27 28 29 30 31	30(Fri)	Jesus Good Friday
5		31(Sat)	<b>1. A deferred workday/school-day (for the adjustable day-off on Apr. 6, 2018, Friday) 2. A made-up school-day 3. The original Sat class will be made-up by teachers at another time.</b>
	<b>April</b>	1(Sun)	Easter
	Sun Mon Tue Wed Thu Fri Sat	4(Wed)	<b>Children's Day (Holiday)</b>
6	1 2 3 4 5 6 7	5(Thu)	<b>Tomb Sweeping Day (Holiday)</b>
7	8 9 10 11 12 13 14	6(Fri)	<b>1. Compensation day-off for Tomb Sweeping Day (The day-off on Apr. 6, 2018, Friday has to be made-up on Mar. 31, 2018, Saturday) 2. Deadline for refunding 2/3 of the tuition to students in temporary</b>
8	15 16 17 18 19 20 21		
9	22 23 24 25 26 27 28	11(Wed)	1. Deadline of submitting mid-term exam questions 2. Rehearsal for the Sports Day (from 15:00-17:00)
10	29 30	13(Fri)	School sports day
		16(Mon)	Mid-term feedbacks on teaching (16~22)
		18(Wed)	Easter Concert
		23(Mon)	<b>Mid-term exam week (23~29)</b>
	<b>May</b>	2(Wed)	1. Adulthood Ceremony 2. Job Fair on Campus
	Sun Mon Tue Wed Thu Fri Sat	6(Sun)	1. Deadline for entering mid-term exam grades 2. CSEPT (For all students of 4-Year College, Day School) (tentative)
10	6 7 8 9 10 11 12	7(Mon)	1. Application for course withdrawing (7~16) 2. Receiving favorable evaluations from advisees(5/7~6/8)
11	13 14 15 16 17 18 19	11(Fri)	Online transcript inquiry is made available
12	20 21 22 23 24 25 26	13(Sun)	Deadline for entering the mid-term alert list
13	27 28 29 30 31	14(Mon)	The mid-term transcripts are mailed for the students of 5-Year Junior College, Year 1 to Year 3
14		18(Fri)	Deadline for refunding 1/3 of the tuition to students in temporary suspension or discontinuance
		21(Mon)	Entering semester grades of student conducts scores assessment and student recognition and discipline assignment (5/21~6/1)
		26(Sat)	Wenzao half-day tour
		28(Mon)	Final student conducts scores assessment and student recognition and discipline assignment (5/28~6/8)
	<b>June</b>	4(Mon)	Final feedbacks on teaching (6/4~7/1)
	Sun Mon Tue Wed Thu Fri Sat	11(Mon)	1. Course selection for the fall semester (11~14) <b>2. Final exam week for the graduating students (11~15)</b>
14	3 4 5 6 7 8 9	13(Wed)	Deadline for submitting the final exam questions
15	10 11 12 13 14 15 16	16(Sat)	<b>1. Academic investiture ceremony (No class for the graduating students) 2. Graduation ceremony</b>
16	17 18 19 20 21 22 23	18(Mon)	<b>Dragon Boat Festival (Holiday)</b>
17	24 25 26 27 28 29 30	19(Tue)	<b>1. Course review for the graduating class (19~23, 25~30) ;Teachers can apply for course rescheduling when he/she has no class on that week</b>
18		24(Sun)	Deadline of entering semester grades of the graduating class (including physical education)
		25(Mon)	<b>Final exam week for the current students (6/25~7/1)</b>
		29(Fri)	Diplomas available to be collected by the graduates

If there is any wrong information, please refer to the announcement by Office of Academic Affairs as the amendment.

# Wenzao Ursuline University of Languages

## Academic Calendar Year 2017-2018

Amended at the Administration Meeting on April 7, 2017  
 Ratified by document Tai Jiao Ji (4) Zi No.1060075136 on May 31, 2017  
 Amended at the Administration Meeting on July 4, 2017

<b>July</b>							1(Sun)	Class ends	
<b>Sun</b>	Mon	Tue	Wed	Thu	Fri	<b>Sat</b>	<b>2(Mon)</b>	<b>1. Summer vacation begin 2. Summer class begins</b>	
<b>1</b>	2	3	4	5	6	<b>7</b>	8(Sun)	Deadline for entering semester grades of the current students (including physical education)	
<b>8</b>	9	10	11	12	13	<b>14</b>	10(Tue)	Application deadline for thesis proposal and thesis oral defense	
<b>15</b>	16	17	18	19	20	<b>21</b>	13(Fri)	Online transcript inquiry is made available	
<b>22</b>	23	24	25	26	27	<b>28</b>	16(Mon)	1. The semester transcripts are mailed 2. First online course adding/dropping for the fall semester of the next school year for the whole school (16~19)	
<b>29</b>	30	31						29(Sun)	Whole Campus maintenance
							31(Tue)	End of the spring semester of the school year 2018	